

Title (en)

AN IMPROVED AIRCRAFT.

Title (de)

FLUGZEUG.

Title (fr)

AVION PERFECTIONNE.

Publication

EP 0348410 A1 19900103 (EN)

Application

EP 88901899 A 19880301

Priority

- GB 8704942 A 19870303
- GB 8707261 A 19870326

Abstract (en)

[origin: WO8806551A1] An aircraft has a fuselage (1) with a foreplane (2) mounted above the fuselage and having a swept back anhedral configuration. An aftplane (3) is mounted below the fuselage and has an inboard cranked portion (4) of an anhedral configuration and an outboard portion (5) of dihedral configuration. The outboard portion (5) at least is forwardly swept. The respective wing tips are further connected through articulated linkages (13).

Abstract (fr)

Un avion a un fuselage (1) avec un plan avant (2) monté au-dessus du fuselage et ayant une configuration d'angle de dièdre latéral négatif en flèche. Un plan/arrière (3) est monté sous le fuselage et a une partie (4) coudée vers l'intérieur d'une configuration d'angle de dièdre lateral négatif, et une partie extérieure (5) d'une configuration d'angle dièdre. La partie extérieure (5), au moins, a une flèche avant. Les bouts d'aile respectifs sont en outre raccordés par des éléments de liaison (13) articulées.

IPC 1-7

B64C 39/06

IPC 8 full level

B64C 39/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

B64C 39/068 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8806551A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8806551 A1 19880907; EP 0348410 A1 19900103; GB 2203714 A 19881026; GB 2203714 B 19910703; GB 8804792 D0 19880330

DOCDB simple family (application)

GB 8800146 W 19880301; EP 88901899 A 19880301; GB 8804792 A 19880301